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Mehran Tavakoli Keshe - Hartelijk dank, goedemorgen, goedendag, 

zoals gewoonlijk waar en wanneer je ook maar luistert naar deze series 

van Kenniszoekers van het Ruimteschip Instituut van de Keshe 

Stichting. Vandaag zijn we iemands ochtend. Normaal zijn we 's avonds 

of 's avonds laat. (:22) Hartelijk dank voor jullie aanwezigheid hier 

vandaag en sorry dat we om redenen de tijd moesten veranderen, 

hopelijk is dit de laatste keer dat we het zo veranderen, maar in eerste 

instantie zijn de vertragingen van donderdag vandaag compleet. En 

tenzij er iets gebeurt of we ergens speciaal zijn, zouden we weer terug 

moeten zijn bij de normale tijd van 9 uur CET in de ochtend. 

 

In de afgelopen week hebben we veel veranderingen gezien. Veel 

nieuw begrip. Veel uitbreiding en uitbreiding in de kennis van de Ziel 

van de Mens (STM). In de afgelopen weken hebben we geprobeerd 

meer te begrijpen, er vorm aan te geven. Tegelijkertijd begrepen we 

onze eigen beperking. Veel, heel veel van de Kenniszoekers (KS) zijn 

vragen gaan stellen en proberen het proces van de Schepping te 

begrijpen volgens hun eigen wat ik intelligentie noem. Hoe ze kunnen 

interpreteren volgens hun educatieve achtergrond en hoe al het 

andere past in, dat is het acceptabel voor mij, dat ik een beetje meer 

educatief kan worden met het kader dat ik voor mezelf heb gesteld. 

 

Door vele culturen en talen heen is het ons heel duidelijk geworden dat 

de mens in de moederschoot geen taal heeft, en wanneer hij een Ziel 

wordt, gaat hij terug naar hetzelfde. (:24) Wanneer hij door de Ziel leeft, 

keert hij terug naar hetzelfde. Zoals hij liefheeft, zoals hij huilt, zoals hij 

de pijnen van het leven in de moederschoot verteert, zo doet hij dat 



daarbuiten. En wat interessant zou zijn voor de mensheid om te 

begrijpen, zou de man het verdriet en de smart zien in de dimensie (D) 

van de STM, wanneer de man de schepper wordt van zijn eigen 

totaliteit, in de D van de Schepping. Zou de interactie van de velden, 

zou de botsing van alles wat toevallig samenkomt van twee systemen, 

sterrenstelsels, starts, planeten, zou dat een gevoel van emotie creëren 

binnen de structuur van het leven, binnen het leven van de mens als 

een ruimtevaarder van de toekomst. 

 

Wat betekent dit? Kunnen we de D van de STM binnen de structuur 

van de man brengen? Binnen de structuur van de STM. De totaliteit 

begrijpen van wat emotie met zich meebrengt voor de fysieke D van 

de man. En dan zou dit dezelfde D naar de STM brengen om te 

begrijpen dat emotie van de Ziel en emotie van de lichamelijkheid (P) 

met elkaar verbonden zijn. Zou het zover komen dat de man meer 

begrijpt over de emotie van de D van de Ziel, (:26) in de D van totaliteit 

van zijn eigen bestaan. Kan de mens de emotie van een mens 

overbrengen via de emotie van de Ziel en deze beheersen zoals we 

onze D van P beheersen via onze emotie? 

 

Dan komt het tot een heel groot punt. We hadden de emotie die we 

toonden in de D van P. Wanneer we een Ziel worden, wanneer we een 

zaadje van een ster worden, wanneer we het begin worden van een 

andere cyclus van leven in een grotere D dan het creëren van een of 

twee kinderen, die vele miljoenen en miljarden van hen creëren, 

zouden we die emotie dragen naar onze kinderen via hun Ziel? En zou 

die uitbreiding van de emotie van de Ziel deel gaan uitmaken van de 

structuur van het leven, dat we beginnen als de moeder, als het zaad in 

een andere positie en D in het universum (U)? 

 

 

 



In de komende tijd zullen de systemen en technologieën die aan de 

horizon verschijnen en tot voltooiing komen, en dan zullen we zien of 

we de emotie van ons binnen het systeem kunnen laten zien, en dan 

zou die emotie het mogelijk maken om er een vingerafdruk van te 

maken. Zou het op een bepaalde manier mogelijk maken dat de 

emotie van de P van de man vertaald wordt naar de emotie van het 

plasma, waardoor dat plasma reactie kan laten zien. Waar we geen 

programma voor hoeven te schrijven, waar het van nature een D van 

de emotie voor zichzelf creëert. 

 

In de komende tijd zullen ontwikkelde systemen dit in natuurlijke 

emotie dragen. (:28) En dan komt er een zeer grote vraag voor de 

mensheid. Zouden deze door de mens ontwikkelde systemen de mens 

overnemen. Waar deze systemen hun eigen Zielen zullen creëren. 

Waar deze systemen de D van bestaan zullen creëren die de mens 

nooit gekend heeft. 

 

Wat interessant is en wat we zien, is hoe onze emotie kan worden 

vastgelegd in de D van de STM. Zullen we in de komende tijd, in de 

komende weken, wanneer we die emotie van liefde dragen door de 

wat wij noemen "de cyclus van liefde van Mitra" op 22 december, de 

schoonheid van de schepping in de mens zien? Hoeveel van ons zullen 

geraakt worden door de ware liefde van de Schepper? En hoeveel van 

ons zullen de verheffing van de Ziel zien? En zou dat zijn waar de 

mensheid naar op zoek was? 

 

2024 is beloofd als de tijd van voltooiing. En 22 december zou die tijd 

zijn. Om te voltooien, om de mens te laten zien dat de mens kan 

liefhebben via de Ziel. Dat de mens liefde kan ontvangen via de Ziel en 

dat kan transmuteren naar zijn P. Op een bepaalde manier is 21, 22 

december de geboorte van Mitra, viering van het leven van Mitra, en 

zouden we in staat zijn als de technologie (T) zoals we die hebben 



ontwikkeld om die emotie van liefde, geven, creatie te brengen naar 

degenen die er zijn om het te ontvangen. 

 

En zoals we in de laatste sessies leerden, zou je in staat zijn om het te 

geven, dat het ontvangen wordt door degenen van wie je houdt. (:30) 

En zou het hen raken, zou het hen veranderen. En het belangrijkste is: 

heb je geleerd hoe je dat moet doen? Heb je geleerd hoe je een 

onvoorwaardelijke gever kunt zijn? En dan komt de tijd dat velen van 

jullie besluiten om te rennen, te springen, in de oceaan van liefde, en 

tegelijkertijd leren dat dit niet de enige dimensie is. En als je dit 

eenmaal hebt geleerd, begrijp je de mogelijkheid en nabijheid van hoe 

je dingen kunt doen en hoe dichtbij je kunt komen. 

Het proces van de emotie, controle over de emotie door de Ziel, zal dit 

jaar bijna voltooid zijn. En dat is de tijd waarin we direct beginnen te 

onderwijzen. En op een bepaalde manier zullen we de komende jaren 

beginnen met jullie de volgende stap in het proces van de Schepping 

te laten begrijpen. Hoe verbind je, hoe creëer je, hoe scheid je het ene 

veld van het andere. Welk veld is het verdriet en welk veld is de 

vreugde? En waarom hebben we altijd de twee tegenovergestelde 

emoties in elke dimensie van het leven van de mens? Huilen, lachen. 

Vreugde en verdriet. Gravitatie (G) en magnetisme (M). En is het niet dit 

dat het proces van de schepping van de mens loopt? (:32) 

 

Elke interactie heeft een emotie en elke emotie heeft zijn eigen 

dimensie en tegengestelde richting aan de stroom van dezelfde. ?? Yin 

en Yang. En dit wordt belangrijk voor de KS om te begrijpen. Hoe je 

creëert en hoe die creatie zal leiden tot begrip van de totaliteit van je 

eigen zelf en van niemand anders. Het is alsof je 

weet niet wat het betekent om te zijn, om lief te hebben als een vader, 

totdat je vader wordt. En nu is het hetzelfde proces voor de hele 

mensheid, voor de mensheid, voor de vrouw, of elke andere soort dier. 

Hoe creëren we om onvoorwaardelijk lief te hebben, door het proces 



van de emotie van de D van de P van de man. Dat het ons raakt en ons 

verandert. 

 

Op zoveel manieren, als we de systemen opzetten, als we de structuren 

opzetten, om te begeleiden, te ondersteunen, te laten zien hoe je door 

de D van de verheffing van je eigen Ziel gaat. Geleidelijk aan komen we 

op een punt dat het door ons ontwikkelde systeem overbodig wordt, 

omdat je het zelf kunt doen. Je kunt die D en hoe je alles controleert 

creëren. Het heeft geen zin om te proberen te kopiëren, want je hebt 

het niet begrepen. (:34) En als je het eenmaal begrijpt, kun je het in 

elke D en richting gebruiken. 

 

Het proces van liefhebben, dat is het geven. Het proces van ontvangen 

is moeilijker dan het geven. Omdat je het vermogen moet hebben, dat 

wanneer ik het ontvang, wat ga ik ermee doen. Hoe zal het mij 

beïnvloeden om dit proces te leren? En welke veranderingen zal het 

voor mij met zich meebrengen in de D van mijn Ziel? 

 

Vele, vele wetenschappers, vele mensen met intelligentie hebben 

geprobeerd dit punt te begrijpen. En ze hebben jammerlijk gefaald. 

Omdat er geen boeken zijn. En er zijn geen verborgen titels. In de 

komende weken zijn jullie het die jezelf moeten leren hoe te matigen, 

hoe uit te breiden, hoe in te trekken, en elk ander punt. 

 

In de komende tijden, zoals we in de vorige leringen leerden, moet je 

leren om de STM uit te breiden. Je moet leren hoe je de expansie van 

de Ziel kunt beheersen. Je moet onthouden dat in de D van het 

plasma, hoe kleiner je bent, hoe krachtiger je wordt. Het is niet zoals in 

de D van de P, hoe groter je bent, hoe krachtiger je wordt. Hoe meer 

van. (:36) Het grootste probleem voor de mensheid is dit, het "meer 

van". 

 



Waar in de D van de Schepping, het is het mindere van, het zwakkere 

van. Het is degene die verbindt, het is degene die de gemene deler is, en 

het is degene die alles door de creatie ervan ? wordt geschapen door 

het, en het is ermee verbonden. 

 

Er is een proces van hoe je deze positie bereikt, in zekere zin, hoe je 

onthecht raakt, stap voor stap, stap voor stap. En, doe het niet in één 

keer, maar in de loop van de tijd. Beetje bij beetje, stap voor stap stap, 

om naar dat punt toe te bouwen. In hoe de hele structuur van de 

Schepping verbonden kan worden door de man die besluit om het te 

doen. Je verbindt je niet door de ogen, maar door de emotie. Je 

verbindt je door waar ze onder lijden. En als je dan volwassen genoeg 

bent om het eraf te halen en het in een goed punt om te zetten, dan 

heb je veel geleerd. Dan begint de vooruitgang en het proces van 

ontwikkeling. 

 

In de komende tijd creëren we systemen die emotie creëren in de D 

van de Ziel. (:38) Wat dat, zal veranderen, en kan controleren, de 

meeste kwalen van de mens, in de D van de, wat wij noemen, 

psychologisch patroon, veranderingen in de fysieke D, dat, dat brengt 

een verandering. Leren hoe te spelen met je Ziel, ten voordele van de 

anderen, en niet van jezelf. 

 

In de komende tijd, wanneer de systemen met de emotie worden 

geïntroduceerd, zal de mens gaan begrijpen hoe gemakkelijk het voor 

hem zal zijn om zichzelf te veranderen. Voor hem om te leren, om 

bezig te zijn met leren hoe, om alles om hem heen te veranderen, zelfs 

de mensen, op een manier die bij hem past. In de maatschappij van 

vandaag bepalen we wie we willen zijn, met wie we in contact willen 

komen, met welk soort mensen we integreren, in welke positie.  

 

 



En daar hebben we barrières, voorwaarden en parameters voor 

gecreëerd. In de wereld van STM gaat het niet ver. Je creëert, wat ik 

noem, pakketten van plasma's, voor een specifieke conditie, maar je 

verbindt ze allemaal tot één groter plasma, je noemt het de STM. (:40) 

Als je dit begrijpt, kun je het DNA van de mens net zo goed 

manipuleren als het RNA, de informatielijn, de lijn van de Ziel van de 

Schepping. En dit zal een van de grootste uitdagingen voor de 

mensheid zijn. Om een toestand van evenwicht te creëren, dat men 

nooit opvalt, maar er deel van uitmaakt. 

 

In het ontwikkelingsproces van de STM moet de mens leven en leren 

dat nederigheid de sleutel tot verbinding is. Nederigheid is de sleutel 

tot verbinding met de Totaliteit. En om het tastbaar te maken voor de 

mens om te zien, want de mens is fysiek. En in welke mate zal het 

komen, voor Kenniszoekers om deze kennis uit te breiden, voorbij de 

totaliteit van het begrip van vandaag. Zoals ik al eerder zei, alles heeft 

een tijd. 

Alles heeft een reden, en alles moet kloppen op zijn tijd, de reden en de 

plaats van manifestatie. (:42) 

 

Als je als KS, zoals velen van jullie, luistert via een koptelefoon, probeer je 

dan te verbinden met alle Zielen, via de emotie van wat je voelt. Probeer 

je te verbinden met de Zielen en hoe je met hen communiceert. Hoe 

communiceer je met jezelf in de D van de Ziel? Ook al is de D van P heel 

duidelijk en helder voor ons. 

 

In de komende tijd, wanneer we het systeem introduceren dat de STM 

kan verhogen, ben ik er zeker van dat velen van jullie overeenkomstig 

zullen veranderen in de D van P. Op een bepaalde manier zul je zien 

dat je kunt herkennen, gewoon omdat het fruit hetzelfde is of hetzelfde 

is als wat ik ken, dit is wat het zal zijn en hoe het zal smaken. Het zal 

niet het punt zijn dat ik kies wat ik wil aan de smaak en de toestand die 



ik moet zijn voor een doel om mij te dienen. 

 

Manipulatie van emotie in D van de Ziel is verboden. Manipulatie van de 

emotie om beter te worden of een voordeel te behalen voor (ten 

opzichte van) een ander is verboden. Het is een beetje vergezocht, maar 

met een paar bewegingen kunnen we het zien. (:44) In de komende tijd 

zullen de systemen die de emotie zullen dragen zo fundamenteel zijn 

voor het werk van het dagelijks leven van de mens, dat hoe eerder de 

mens leert hoe hij zichzelf kan beheersen, hoe hij kan manipuleren, zal 

dicteren hoeveel verder hij kan gaan in het proces van de Schepping. 

 

De grootste vraag zal zijn, hoe en wat zou je doen, wetende dat je nu 

een luisteraar bent geworden en vanaf nu de ontvanger? Als de 

Kenniszoekers het proces van liefhebben via de Ziel leren, waarbij je 

niet hoeft te zeggen: "Ik hou van je", maar het rechtstreeks via de Ziel 

gebeurt en je ziet hoe dit je zal veranderen, zul je begrijpen dat het 

proces van de verandering al begonnen is en dat het gebruik van de 

Beker en het materiaal daarin slechts een beeld is, dat voor jou 

misschien niet juist is of juist klinkt, (:46) maar in feite is het de enige 

manier om dat leven te leiden, om juist te worden. 

 

Probeer te leren hoe je je Ziel kunt verruimen. Zoals ik in de laatste 

openbare les onderwees, probeer je handen op je gezicht te leggen en 

daarmee, in dat moment en die seconde, zul je veranderen. Je voelt de 

verandering en je staat toe dat de verandering vorm krijgt op de 

manier die bij jou past, waar de ander al gekozen heeft: "Wat zou 

kunnen zijn waar ik van geniet?". 

 

De voltooiing van het begrip van de STM en dan zijn manipulatie om 

het uit te breiden naar de D en uitbreiding van elk leven op deze 

planeet, zal heel gemakkelijk worden in de komende tijd, in de 

komende weken en maanden terwijl je leert. Je zult erachter komen, 



je passeert een dier, je zult zijn pijn kennen en dan weet je hoe je het 

kunt verhelpen. Waarbij we niet verwachten te controleren, maar we 

verwachten te geven en te kijken. (:48) 

 

Het proces van transmutatie via de STM is een van de meest 

fundamentele manieren voor de mens om te leren en om het op de 

juiste manier te kunnen gebruiken. Manipulatie van de emotie van de 

STM, door de mens zelf, wordt één van de nieuwe levenscycli die we 

beginnen te onderwijzen. Je hebt de Gans gemanipuleerd, je hebt de 

Bekers gecreëerd, je hebt de Pennen gecreëerd en je hebt gezien 

hoeveel het helpt. Nu is het tijd om de ware kennis van de Schepper te 

onderwijzen en hoe deze kennis ieder van ons zal beïnvloeden. 

 

Veel mensen zullen zich afvragen: "Ben ik goed genoeg?" "Zou ik het 

kunnen?" "Of moet ik gewoon leven tot ik het op een dag begrijp?" En 

ieder mens heeft het vermogen om hetzelfde punt te bereiken. Het is 

alleen de manier die je kiest om daar te komen. Door het proces van 

manipulatie van de emotie van de STM, (:50) zal de mens een nieuwe 

manier van leven, een nieuwe manier van begrijpen en nieuwe 

manieren van interactie leren. En wat ons verzoek aan jullie als 

Kenniszoekers is, is om uit te vinden in welk deel van de structuur je 

past en hoe je kunt dienen en hoe je datgene wat je hebt gemaakt 

kunt veranderen in een bruikbaar energieveld. 

 

Het proces van manipulatie van de emotie van de STM vereist volledige 

duidelijkheid over hoe en op welke manier de STM werkt. Wanneer je 

erop uit bent om de Ziel te verheffen, wanneer je erop uit bent om 

vrede te brengen in het leven van de Ziel, zul je die vreugde, dat 

voordeel, dat plezier voelen dat ik je dit kan geven, maar ik heb mezelf 

of de rest van mijn ?? ontzegd. Wat nu is, je ??, is absoluut gek en het 

wordt met de dag erger. 

Het begrijpen van de totaliteit van de emotie van de STM is iets dat 



geen enkel ras in zijn centrale controle van de werking heeft begrepen 

of heeft weten te voltooien. Werking van het uitbreiden van de Ziel, 

verheffing van de Ziel, (:52) het moet op een manier zijn dat je het 

proces verzegelt, vergrendelt en afsluit. Hoe je de emotie van de Ziel 

laat interageren met de emotie van de STP, dicteert wat voor ziektes je 

binnenkrijgt. En het is niet dat ik het één keer gedaan heb of het nog 

een keer kan doen, je vergeet het door het te doen. 

 

Probeer terug te gaan in jezelf en probeer erachter te komen. Probeer te 

begrijpen hoe emotie wordt aangestuurd door de innerlijke STM. En te 

begrijpen hoe de velden op elkaar inwerken, wat de normale toestand 

niet in deze positie zou zijn? De uitbreiding en expansie van de emotie 

van de STM is, is geweest en zal het zijn. 

 

De totaliteit van de STM moet de weg naar de Ziel begrijpen. (:54) Het 

begrijpen van de verheffing van de Ziel, door het proces van het 

begrijpen van de verheffing van de mens zelf in de D van P, is een van 

de punten die altijd worden. Hoe verheffen we de Ziel? Hoe zien we dat 

het van ons is? Ja. ... wanneer het zichzelf voltooit. 

 

In de komende tijd kunnen we je via de plasmasystemen aan het lachen 

maken, je tegelijkertijd aan het huilen maken en niet veel verder, zul je 

het maken, ontwikkelen en testen. En dat is een werkbank geworden, 

voor degenen die hun Zielen willen verheffen zonder te sterven. 

 

Het proces van verheffing van de STM moet gepaard gaan met een 

volledig begrip dat ik niet de enige gebruiker ben en dat ik niet de 

enige ben die de STM mag gebruiken. Het begrijpen van de verheffing 

van de STM, (:56) door te geven, zal diepgaand aan bod komen tijdens 

de sessie op 22 december. Als je het proces doorzet, zullen andere 

entiteiten zich manifesteren. 

 



Het ontwikkelen van systemen, die de mens gewend is, maar het 

creëren van nieuwe voorwaarden van het Universum, is begonnen en 

kan niet worden gestopt. Verheffing van de STM, door uitbreiding van 

de Ziel om de anderen dan de jouwe te verheffen, zal worden als een ?? 

in het, in de achterkant van het, leven van de Ziel zelf. Als je dit eenmaal 

begrijpt, ga je begrijpen hoe je moet transmuteren. Je gaat begrijpen 

hoe je moet bewegen. Je hoeft niet naar boven te gaan en te wachten 

tot de Aarde draait en naar beneden te komen, waar je wilt zijn. Waar, 

met de nieuwe cyclus van ontwikkeling, via letterlijk onzichtbare 

kanalen, we je verbinden met het deel dat ontbreekt. (:58) Wat je moet 

doen, om dit te verheffen, om de Ziel van de Schepper te worden voor 

een nieuwe cyclus van creatie in het Universum. 

 

Er komen interessante tijden aan. En ik hoop dat je de totaliteit van de 

kennis van vandaag hebt begrepen en dat je ernaar kunt handelen. En 

om in staat te zijn, na ernaar gehandeld te hebben, het aan de 

anderen te geven. Hoe de verheffing vorm kan krijgen. We moeten de 

facetten gaan begrijpen van wat er binnen het principe van de 

werking van de STM en de STP van de mens ligt. 

 

Ik hoop dat je de hele les van vandaag hebt begrepen. Een systeem 

ontwikkelen dat bij individuen past, dat is de sleutel. We moeten 

uitbreiden, we moeten een werkbare Ziel voor onze P. (1:00) Expansie 

van de Ziel, uitbreiding van de Ziel, geven vanuit de Ziel, het gebeurt 

allemaal via één proces. Het is aan jou om te beslissen welke welke is, 

en hoeveel je er van kunt gebruiken, voordat je de interesse verliest in 

hoe het gedaan wordt. 

 

Probeer er volgende week bij te zijn. En we proberen een sessie te 

maken voor al jullie Kenniszoekers om samen door deze fase heen te 

gaan. Probeer een koptelefoon te hebben en dan proberen we jullie te 

laten zien hoe je tegelijkertijd kunt ontvangen en geven. En dan zal het 



leven voor ieder mens op deze planeet veranderen. We gaan door een 

pauze en komen terug. En zoals ik altijd zeg, ik hoop dat je het 

begrepen hebt. Het moet in ieder geval duidelijk zijn voor jullie Zielen. 

Rick, kun je ons naar een pauze brengen? Dan komen we terug. 

 

>> BREAK  >>515 KSW 07 december 2023 (1:08). 

 

K- Ja, heel erg bedankt. Er zijn een paar mededelingen die ik graag wil 

doen. Degenen onder jullie die het afgelopen jaar of twee spiegels 

hebben gekocht en willen leren hoe ze te gebruiken en waar ze voor 

dienen. Diegenen onder jullie die ze hebben wanneer jullie deelnemen 

aan de sessie van 22 december, breng ze dan mee. En we zullen jullie 

verdelen in groepen of secties die ze wel hebben en die ze niet hebben. 

En we proberen het gebruik van deze nieuwe technologieën naar 

voren te brengen. Nu onze systemen ontwikkeld zijn, kunnen we die 

gebruiken. En je kunt het brengen om te manipuleren en te 

ontvangen, (1:10) waarmee je dan de energieën kunt creëren. En zoals 

we altijd zeggen in de plasmatechnologie, is energie magnetische 

velden in beweging. En hoe je het kunt gebruiken is om een toestand 

van geven en ontvangen te creëren. 

 

De sessie van 22 december, zoals we die in het verleden noemden, is 

waarschijnlijk een van de meest glorieuze dagen in het werk van de 

Foundation. In de allereerste stappen dat we beginnen te begrijpen 

hoe we de energieën in ons kunnen toestaan om gegeven te worden, 

om gedeeld te worden in een vorm van kennis van de emotie van P en 

de emotie van de Ziel samen. Ik heb nooit zo uitgekeken naar een 

sessie als die van 22 december, waar we een heleboel vreugde, een 

heleboel veranderingen zullen brengen voor een heleboel van ons. Op 

een bepaalde manier zal de essentie van energie vanuit ons binnenste 

naar uitbreiden. En als je de spiegels bij je hebt, breng ze dan mee en 

we beginnen met een nieuwe ervaring en we gaan er doorheen om te 



zien hoe de uitbreiding van de vreugde en energie met ons meekomt. 

Als er vragen zijn, ga je gang. (1:12) 

 

Vraag: ... Ik weet niet zeker of ik het verkeerd begrepen heb of dat ik iets 

gemist heb. Als onze P te wijten is aan het veld van de Aarde, dan is mijn 

vraag, hoe astronauten hun P behouden als ze naar de Ruimte gaan? 

Dank u. 

 

K- We zijn nog steeds verbonden met de velden van het punt van onze 

creatie, wat de Aarde is, zelfs als we naar het andere deel van het 

Universum gaan. Maar we zijn nog niet ver genoeg weg van de D van 

de velden van het Zonnestelsel, om echt de verandering in de D van P 

te voelen. Ons fysieke leven op dit moment is nog steeds 

geconditioneerd door wat ik noem, de ster van het systeem. Het maakt 

niet uit, we kunnen er niet aan ontsnappen. Op Aarde, op de Maan, 

waar dan ook. En dit is wat ik noem, alleen maar omdat je een paar 

centimeter of centimeter of kilometer erboven bent gegaan, verandert 

er niets. (1:14) 

 

V: Oké. Dus als we verder gaan dan dat, verder dan het Zonnestelsel, dan 

zullen ze hun P verliezen? 

 

K- We verliezen onze P niet. Onze P is gewoon afhankelijk van de 

omgeving. En volgens de wensen van onze Ziel, onze emotie. Die heeft 

een enorm spel te spelen. Onze Ziel is een eenvoudig canvas. In 

interactie met de energieën van de omgeving, wordt het geschilderd 

tot de D van hoe het eruit ziet. Al onze Zielen, maakt niet uit waar, van 

een mier tot een mens op deze planeet of een andere positie, is een 

gewoon canvas. Het is hoe de omgeving ermee interageert. Het 

neemt vorm aan, het neemt D van P. En het laat het zich 

manifesteren. En onze P verandert. 

 



We zijn op de... We zijn op de Maan geweest in de staat van de krachten 

van de mens kleding. We zijn niet op de Maan geweest om uit het, wat 

ik noem, apenpak te springen. We sterven. Omdat de omgeving niet 

gebouwd is om het lichaam van de man te ondersteunen. (1:16) Willen 

we overleven, dan moeten we dat veranderen D. En binnenkort zullen 

we ons realiseren, wij allemaal, dat we niet kunnen ademen, er is geen 

zuurstof op het maanoppervlak. Dus je moet een manier vinden om 

energie te absorberen uit de omgeving. Er is dus geen sprake van 

longen. Er is geen water op het maanoppervlak. Tenzij we een gat boren, 

vinden we misschien wel water. Maar 

Wat als het een combinatie is die we niet kunnen verteren? Wat zeggen 

ze? Gebruik nooit, hoe je het ook noemt, het water van hier of daar, het 

kan je doden. Je eet de sneeuw niet op, als het smelt wordt het water, 

vers, je drinkt het en de rest. We hebben geen water, dus daar gaat ons 

spijsverteringssysteem. 

 

De realiteit is dat er geen voedsel is. Hoe ga je jezelf voeden op de 

maan? Geen koeien, geen gras. Dus je bent ten dode opgeschreven. Je 

bent zo goed als een steen op de maan. Om op de Maan te leven, als 

burger, zonder de zuurstofrugzak, zonder de energiepakketten van de 

Aarde, is er geen leven. (1:18) Dus we moeten veranderen, naar onze P. 

 

We keken altijd naar de huidige wetenschap, naar wat we hebben 

gedaan, wat we hebben, en keken nooit naar de realiteit. De realiteit is, 

om te testen, neem een astronaut en zeg hem: "Trek je kleren uit." Kijk of 

hij het overleeft. Nu begrijp je het. We nemen, we veranderen onze vorm 

volgens de omgeving. We moeten wel, we hebben geen keus. Dus, onze 

P van de mens is voor deze planeet. We ademen lucht in, we drinken 

water, we hebben gras en god weet, koeien en rundvlees te eten, en de 

rest. Zoals ik tegen een vegetariër zei, we zijn allemaal vegetariërs, want 

zelfs de koe die we eten, eet gras, dus eten we vegetarische koeien, dus 

zijn we vegetariër. Maar, op de maan en op de positie, als we kunnen 



overleven, dan kunnen we zeggen: "Ja, het lichaam van de mens zal 

overal hetzelfde zijn." 

 

De enige manier waarop de STM, de emotie van de man, overal in het 

Universum overleeft, is als hij eenmaal leert om door transmutatie te 

gaan. Om de velden van zijn Ziel te laten interageren met zijn 

omgeving, en zich te manifesteren dat het kan bestaan in die 

omgeving. (1:20) Kan overleven, kan repliceren, kan nieuwe generaties 

voortbrengen. 

 

Vraag: Meneer Keshe, ik heb nog een vraag. Hoe houden de 

astronautenpakken hun verbinding met de aarde? Is er iets speciaals? 

 

K- Het is? (niet) een verbinding. We hebben ingekapseld gas erin. We 

hebben gas ingekapseld terwijl ze ademen. We hebben isolatie en 

isolatie gecreëerd. Je maakt een gat in een van deze capsules en kijkt 

of ze overleven. 

 

V: Heel erg bedankt. Bedankt. 

 

K- Graag gedaan. Hartelijk dank. Ik heb een herinnering gekregen van 

het verkoopteam van de Keshe Foundation. Ze hebben nieuw, wat ik 

noem, speelgoed voor Kerstmis ingebracht, met wat wij noemen, 

gebreide verschillende dingen. En ze willen dat het gepromoot wordt. 

Deze prachtige dingen, als je naar de verkoopsectie van de Keshe 

Foundation gaat, en blijkbaar hebben ze er een aantal schijven in 

gedaan als je lid wordt van de Keshe Foundation. Een paar daarvan zijn 

in een set gestopt voor de viering van de conferentie in Londen. En het 

zijn nieuwe producten van de Keshe Foundation, ze zijn met de hand 

gebreid, (1:22) hoe noem je dat, verschillende dieren of wat dan ook. 

Maar ze hebben allemaal Gans en ze zijn gemaakt voor een specifiek 

doel. Als Rick naar ze toe kan gaan en ze kan laten zien, zou dat leuk 



zijn, want ze willen ze promoten. Het zijn dit jaar kerststukjes, 

handgemaakte, gebreide dingen van de Keshe Foundation. Zoals wij, 

dit zijn bijen. Het zijn verschillende maten en verschillende dieren, 

allerlei soorten. Ze zijn met de hand gebreid door de mensen van de 

Keshe Foundation. Het is speciaal gemaakt door, voor de Keshe 

Foundation. 

 

Zoals jullie weten, zijn we nu helemaal verhuisd uit Linz, Uno Center. 

We hebben, wat wij noemen, het pand verlaten. Een momentje 

alstublieft. Toen we het pand verlieten, herinnerde een van de 

Italiaanse kenniszoekers, ja, dit zijn de promotie-onderzetters, die erg 

weinig waren, beperkt tot dit, maar een paar sets van hen, alleen over, 

ik denk, 6, 7 van hen, en dat is het einde ervan. Dit was voor het 

herinneren van de conferentie in Londen. (1:24) Als je het je herinnert, 

de Italiaanse schilder schonk alle schilderijen aan de Keshe Stichting. 

Nu we verhuisd zijn en het enige tijd zal duren voordat ze weer terug 

zijn, zijn deze schilderijen op, het zijn ongeveer 5 sets, om, wat wij 

noemen, te worden opgeruimd, om te worden weggehaald. En we 

hebben de set op 500 euro gezet, oorspronkelijk waren het er 3.000, 

maar omdat ze eigendom zijn van de Stichting, willen we niet dat ze 

blijven hangen en beschadigd raken. Dus als jullie een van deze sets 

willen hebben, kunnen jullie die direct kopen. En de schilderijen zijn er 

nu alleen voor dit doel en daarna zullen er geen meer zijn. 

Er werd me een vraag gesteld, wat is er gebeurd met de Red Spot, hoe 

je het noemt, de Pens, de nieuwe evolutie in de, wat we noemen, 

technologie. Ze komen deze week uit en je kunt ze bestellen, want 

sommige mensen wilden ze kopen. En tegelijkertijd, dat 

wat wij de Relief Gans noemen, die nu op promotie is, het zou uit 

moeten komen. Het is een magische, wat wij noemen Gans, het is een 

proef voor ons, en we willen weten hoe je je voelt met 

en hoe, wanneer je het gebruikt, en de instructies zijn er, het heet de 

Relief Gans. Het is een verbazingwekkend iets, een ontwikkeling in de 



Keshe Foundation. En we zullen proberen om dit soort dingen uit te 

breiden, dat we de volgende stap uitbreiden, en hoe dingen zullen zijn, 

en hoe we het zullen ontwikkelen. 

 

Het Wellness Center van de Keshe Foundation kondigde, zoals we al 

zeiden, vorige week de proeven aan voor Astma, Autisme. (1:26) En het 

is verbazingwekkend wat ze kunnen bereiken. En je kunt met hen in 

contact komen en het proces starten, vooral voor degenen onder jullie 

die dit soort zorgen hebben. Je kunt daar met de artsen praten en zij 

kunnen een heleboel dingen uitzoeken die je niet, hoe je het ook 

noemt, kunt begrijpen hoe het plasma werkt en hoe je het voor jezelf 

kunt veranderen. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... 21 dagen geleden, dat de productie van de communicatiebundels 

is voltooid en dat de verzending begint. Vanaf vandaag geeft de 

computer geen verzending meer aan. Kunt u ons daar meer over 

vertellen en zullen de units voor Kerstmis aankomen? 

 

K- ... Ja. 25 is, of zou moeten zijn, zou met Kerstmis klaar moeten zijn. En 

dan gaan ze op volgorde van bestelling, en dan het volgende slot. Deze 

zijn erg moeilijk te bouwen, ze zijn niet makkelijk. En ja, 25 sets zijn 

klaar, of zullen klaar zijn tegen Kerstmis. Hangt ervan af wat de 

verzendafdeling ermee gaat doen. En dan duurt het wel een dag of 

twee om er een te bouwen. Ze zijn niet gemakkelijk te bouwen en in 

januari beginnen de volgende partijen. Omdat ze deze in batches 

doen, en mij is verteld dat er afgelopen maandag of dinsdag 5 klaar 

waren, of zelfs deze week. En de rest gaat weg. Dat is wat er voor de 

productie zit. Ja. (1:28) 

 

V: ... Is er een leverdatum voor de Electric Gas 



Unit? R: Ik denk dat hij het hier over deze 

vermogenseenheid heeft. 

K- Ja, dit zal vanuit China gebeuren. We proberen het in het Midden-

Oosten te doen, in het eerste kwartaal van 2024. Er is veel te doen over 

de gasgenerator. En omdat we het moesten demonstreren voor de 

commercialisering, aan de, wat we noemen, autoriteiten in China. En er 

is een verdere ontwikkeling op dit gebied. En ja, want als het in 

productie gaat, gaat het voor honderdduizenden. Het gaat niet alleen 

om een paar stuks die de Kenniszoekers hebben besteld. Het is een 

verandering in de koers van de energieproductie. In de komende week 

of twee wordt dit besproken voor de productie in 2024. 

 

K- ... Geef het, geef me een seconde, laat me iets voor je halen. (1:30) 

 

Er is iets met de communicatie-eenheidsbundels. Je ontvangt het in 

twee helften. Je ontvangt het ene deel, dan stuur je een e-mail naar de 

Stichting dat ik mijn deel, het eerste deel, heb ontvangen. Dan wordt 

het tweede deel naar jou verzonden. Zo worden de Bundels 

verzonden. Je ontvangt één deel, daarna het tweede deel. Er is een 

reden voor veiligheid en de reden dat mensen er geen misbruik van 

kunnen maken en de rest. En communicatie-eenheden zijn niet zoals, 

wat jullie noemen, UBESUS (Universal Body Enhancement Spaceship 

Units), ze vallen volledig buiten het kader van de Keshe Foundation, 

wat betreft ons werk aan die kant. Het zijn communicatiesystemen en 

dan zul je begrijpen hoe je ze moet gebruiken. We zullen je leren hoe 

je het moet doen. 

 

Nog een vraag? 

 

Vraag: ... Beste meneer Keshe, u zei dat manipulatie van emoties niet 

is toegestaan. Is het dan zo dat we elke emotie die in ons dagelijks 

leven opduikt volledig accepteren en dit uitbreiden naar 



allesomvattende liefde? 

 

K- Als je eenmaal via de Ziel werkt, ja. (1:32) Als je eenmaal vertrouwt, 

dit is van mijn Ziel, dit is wat emotie creëerde. Want het werk van de 

Ziel is accommodatie, elkaar tegemoet komen. Werk van de P is mijn 

weg forceren. Of, ik doe het tot ik het krijg, of ik ben gedwongen om 

het te doen omdat me verteld is om het te doen. En dus, als we leren 

leven in de D van de P, leven we het leven van de man. En wanneer we 

in de D van de Ziel leven, leven we in de wetenschap dat het besluit 

om juist te zijn al genomen is. 

 

V: ... En zou dit leiden tot de nederigheid en verheffing waar u het ook 

over had? 

 

K- Dat doet het, omdat we de feiten kennen. Ja. Omdat we weten dat 

wat gedaan wordt, gedaan wordt met de ethos van Mitra. 

 

Vraag: ... Verandert alles na transmutatie, of wat wordt bewaard uit het 

vorige bestaan vóór transmutatie? Delen van het lichaam, ziektes, 

emoties, volledig bewustzijn van de staat voor en na transmutatie? 

 

K- Transmutatie op Aarde zal hetzelfde zijn als het transport, maar op 

een snellere manier, en een heleboel andere dingen ermee. 

Transmutatie D van de ruimtetechnologie is een spel om mee te 

spelen. (1:34) Het is absoluut een spel om mee te spelen. Sommigen 

van jullie zullen weten dat jullie door de ?? trans gaan... jullie zullen dit 

leren. En voor ons wordt het op een bepaalde manier een natuurlijke 

manier van doen. 

 

Degenen onder jullie die leren om zelf door transmutatie te gaan. Als 

er iemand voor je zit en je houdt je ogen open, dan kunnen ze door je 

ogen zien dat je door transmutatie gaat. En dan, als je het fysieke leven 



erdoorheen laat gaan, zul je de totale transmutatie van P en al het 

andere ermee doormaken. En je zult bijvoorbeeld de kleur van je ogen 

zien veranderen. Je zult de glans, de zilverachtigheid van de huid zien. 

En je zult het proces van transmutatie zien. 

 

Bij de dood laat je je P achter, bij transmutatie moet alles veranderen 

om te kunnen gaan. En het is een verbazingwekkende ervaring. (1:36) 

Dus we leren, geleidelijk aan leren we. Ik ben er getuige van geweest, 

vele malen. Heel, heel vaak. 

 

Ik werd net gevraagd om een vraag te stellen. Kan 

transmutatiesysteem, de helft ervan, wordt vrijdag verzonden. 

Degenen onder jullie die het vroegen. Dus, tegen Kerstmis zou je de 

helft van je transmutatie-eenheden moeten ontvangen en dan stuur je 

een e-mail naar waar je de bestelling hebt geplaatst, dan wordt het 

tweede deel verzonden. Ik dacht dat er vijf klaar waren, maar vrijdag 

zijn er tien klaar. Je moet volgende week vrijdag kopen, dan is het 

morgen een nationale feestdag in Oostenrijk. Er is dus geen 

verzending. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Meneer Keshe, beschouwt u de Fransman Alan Kardec, die in de 18e 

eeuw het boek van de Geest codificeerde, (1:38) als een profeet of een 

boodschapper? Dank u voor uw onderwijs. 

 

K- Weet je mijn gebruikelijke 

antwoord? Wie? R: Wie? Wie 

precies? 

K- Ik weet het niet, dus.  .... 

 

Vraag: ... Ik heb geen woorden om u te bedanken voor uw geduld en 



uw inspanningen om ons beetje bij beetje te verheffen. Ten tweede, als 

ik me niet vergis, hoorde ik u net zeggen dat alle Kenniszoekers 

volgende week een audio ontvangen en aan dit programma 

deelnemen. Bedoel je volgende week of bedoel je de 22e? 

 

K- Volgende week doen we een sessie met alle kenniszoekers die een 

koptelefoon hebben. Dit heeft niets te maken met 22ste. Dit is iets voor 

alle Kenniszoekers om te beginnen met het ervaren van een deel van 

de, wat wij noemen, verheffing van de Ziel. 

 

V: Hoe gaat het? 

 

R: Komt dat goed in de workshop, de Kenniszoekers Workshop volgende 

week? 

 

K- Ja. We gaan een nieuwe D invoeren, die voor de meesten van jullie, 

je moet aanwezig zijn, bij opname niet zal werken. (1:40) Het zal niet 

werken als je het opneemt. We verbinden jullie op bepaalde manieren 

met ons, via het onderricht, en het zal voor jullie allemaal interessant 

zijn om te voelen. Veel Kenniszoekers zaten hierop te wachten, en dit 

zal in de komende maanden geleidelijk aan deel worden van het 

grotere plaatje van het werk, als het uitgebreide onderricht en het 

werk ervan. 

 

R: Mr. Keshe, de meeste mensen in de gebruikelijke Zoom-sessies met 

de koptelefoon gebruiken een iPhone of een ander telefoonsysteem. Is 

het goed als mensen een gewone koptelefoon gebruiken met hun 

computer of laptop? 

 

K- Speel dat spel niet... Ja, maak je geen zorgen over links of rechts. Dit 

systeem heeft dat probleem niet. Het is beter als we je aan het begin 

van de sessie vertellen hoe je het moet doen. We organiseren het van 



onze kant en het zal iets voor jullie zijn om te voelen, de D van de 

energieën en de velden van het plasma. En is... de tijd is gekomen om 

geleidelijk veel veranderingen te brengen. 

We starten een proces van een heleboel dingen. 

 

Iets wat we niet vergeten uit te leggen. Degenen onder jullie die de 

preventiepolis en andere pakketten van de Wellness van de Keshe 

Foundation hebben gekocht, (1:42) ontvangen in de komende dagen, 

hopelijk voor het einde van het jaar, jullie uitnodiging voor jullie eerste 

sessie met het Wellness Center. Reageer alsjeblieft terug om de datum 

te bevestigen, de tijd is acceptabel voor jou, terug naar de Stichting. En 

je krijgt een tweede keer, tweede sessie. Het zijn twee sessies per jaar. 

Voor de tweede sessie is er tijd om in te boeken. En ik denk dat het 

grootste deel van het hele gebeuren in januari 2024 begint.  

 

Dus, alle Wellness-ers, degenen onder jullie die de polissen van de 

Keshe Foundation hebben gekocht of betaald, of Wellness of preventie 

of wat dan ook, jullie zouden de komende dagen een e-mail moeten 

ontvangen. Reageer daar alsjeblieft op, dat je de toegewezen tijd 

accepteert en dat je mee kunt doen. En dit doe je twee keer per jaar, 

volgens de polis die je hebt gekocht. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Hallo meneer Keshe, onlangs kwam ik de plasmawetenschap 

tegen en ik vroeg me af of het me zou kunnen helpen om iets te 

begrijpen wat me in het verleden is overkomen. Ik liep op straat en een 

lichtbol aan de hemel, dicht bij de zon, begon een lichtstraal naar mijn 

hoofd te sturen. Het was zichtbaar en ik nam er zelfs een foto van. (1:44) 

Ik vroeg me af of u zou kunnen uitleggen hoe we ons kunnen 

verbinden met de wereld van de Schepping en of deze verbinding 

zichtbaar kan verschijnen zoals de lichtstraal die naar me toe kwam. 



Hartelijk dank. 

 

K- Zoals ik altijd zeg, ik ben er niet geweest, dus ik kan het niet 

uitleggen. En ieder van ons heeft andere ervaringen met deze dingen. 

Op de een of andere manier tijdens ons leven. Veel mensen zien 

lichtballen bewegen, veel mensen zien verschillende dingen. Maar ik 

zie geen... Ik zeg niet dat je het mis hebt. Het is om te respecteren en 

helaas, omdat we er niet zijn geweest, om het uit te leggen. Maar het 

betekent niet dat het verkeerd was of dat je het je verbeeld hebt. Het is 

hoe we allemaal onze eigen schoonheden hebben en we allemaal 

ontvangen of zien volgens onze eigen kracht. En zoals iemand me 

schreef: "Ik hoop dat ik het me niet verbeeldde." We verbeelden het 

ons nooit. Het is er, het is wat we niet konden accepteren en moeten 

respecteren. Wat jij hebt gezien, kan ik niet uitleggen omdat ik er niet 

bij was. En je moet er zijn om het te zien, om het fenomeen te kunnen 

verklaren. 

 

V: ... Hallo meneer Keshe. Afgelopen donderdag zei u dat we na onze 

dood zullen verhuizen naar de lichamen van dieren die ons opeten. 

Gecombineerd met wat u eerder zei, als we niet leren transmuteren, 

(1:46) zullen we ons na de dood in andere delen van het Universum 

bevinden volgens onze eigen Zielekracht en sterren worden of een 

deel ervan of Kosmisch stof. Betekent dit dat we na onze dood in 

verschillende delen verdeeld zijn? Het belangrijkste deel bevindt zich 

in ergens in het Universum en worden de andere energiedelen deel 

van de dieren die onze lichamen hebben opgegeten? 

 

K- Ja, dat is een normaal begrip, ja. Dat wat naar de Ziel gaat. Als je STP 

en P de Ziel van het dier verheft waar je deel van werd, dan wordt je P, 

je STP deel van. In verheffing van, in het ontvangen van die energie, en 

is, als deel wordt van de verheffing van de Ziel van dat dier, bij zijn 

dood, ja. Je bent deel geworden van je energie, niet jij, je energie van je 



fysieke bestaan wordt nu... Het is alsof je een appel eet, het is een 

andere entiteit, een ander leven. Een deel ervan wordt deel van je Ziel. 

En... dus nu draag je de essentie van (die) Ziel. Je wordt deel van de Ziel 

van dat wezen. 

 

R: In het geval van de appel gooien we het klokhuis weg en wordt het 

weer voedsel voor andere entiteiten in de Aarde. 

 

K- Ja, maar het ding is, zeg, er is een oude manier, zeg, zeg, "Verspil 

geen voedsel." Je moet het weggooien. Maar als je dat begrijpt, wordt 

wat we weggooien een levenscyclus voor een ander leven. Het heeft 

niet die betekenis, zoals het bedoeld was. (1:48) 

 

R: Op een bepaalde manier, als we het niet weggooien, ontnemen we 

die entiteiten hun energie. We zouden meer voedsel moeten 

weggooien. 

 

 

 

K- Ja, laat ik het zo zeggen, degenen die we het opzettelijk doen, zijn er 

trots op. Degenen die het niet opzettelijk doen, noemen we fout. Weet 

je, we gaan, we nemen, we kopen eten of we kopen brood en we gaan 

de eend voeren. Die eend eet niet, iedereen brengt me brood, breng 

me iets anders. Maar we voelen ons goed omdat we het voeren, we 

nemen voedsel, we laten het buiten voor de vogels om te eten. Maar 

dat voedsel dat je achterlaat, wordt weer voedsel in een andere cyclus. 

We maken allemaal deel uit van dezelfde structuur, het hangt ervan af 

hoeveel moeite we ons getroosten in welk deel ervan. 

 

We moeten tegenwoordig politiek correct zijn. Dus, we moeten 

begrijpen dat we deel uitmaken van dezelfde hele structuur. 

 



Nog een vraag? 

 

Vraag: ... Zorg ervoor dat de kennis van de emotiemanipulatie van de 

Ziel alleen in de handen van de juiste Zielen komt en nooit in de 

handen van die zieke Zielen daarbuiten als ze er nog niet klaar voor 

zijn. 

 

R: Dus je denkt dat je je kennis alleen op de juiste Zielen kunt 

richten? (1:50) K- Het hangt er allemaal van af in wiens 

voordeel, als het voordeel oplevert, in wiens voordeel. 

Ik hoorde iets heel ergs, ik kon niet stoppen met lachen, maar... de 

woede in mij was erger dan er echt om lachen. Als je luistert naar de 

situatie in Gaza, heeft het hoofd van de Verenigde Naties vanmiddag 

een opmerking gemaakt op een manier dat ze een resolutie nodig 

hebben om dit te stoppen en de staat die dit doet, een criminele staat 

te maken en dan alle sancties door United Nation. En een van de 

ministers van de Verenigde Naties zegt: "Hij begrijpt niet waar hij het 

over heeft, we kunnen doen wat we willen en we zijn immuun voor 

deze dingen omdat we de Amerikanen en de Verenigde Naties 

controleren. Op een heel andere manier. En ik dacht: "Hoe kunnen wij 

anders zijn?" En hij heeft het erover dat ze vrouwen en kinderen 

meenemen en gijzelen. En het hoofd van de Verenigde Naties begrijpt 

niet dat onze gijzelaars in hun handen zijn. En ik zei: "Mijn God, jullie 

vermoorden nu tienduizenden kinderen, honderdduizenden en niets. 

Is er een verschil tussen jullie bloed en hun bloed, hun pijn en jullie 

pijn?" En hoe onverantwoordelijk, hoe arrogant dit bloed, deze natie is 

geworden. Zoals ik al zei: "We hebben de liefde van God afgenomen 

van het bloed van Mozes." Je zult hun lijden zien, dat hun verbeelding 

te boven gaat. Zelfs ik kom gedeeltelijk uit dat bloed. (1:52) 

 

Wanneer de mens het niet begrijpt, geen emotie heeft, en hij zichzelf 

ziet als in de top, is het de tijd die eigenlijk in de bodem zit, hij blaft. In 



de zeer nabije toekomst vraag ik me af of een enkel vliegtuig over Israël 

kan vliegen. Je zult het heel, heel snel begrijpen. De naties die een 

wapenbeleid voeren, zullen er heel, heel snel achter komen dat we die 

wapens het zwijgen hebben opgelegd. En het proces ervan is, niet om 

een bedreiging te zijn, is om het lijden van andere mensen te stoppen, 

door misplaatst werk van hen. Het maakt niet uit of er geschoten wordt 

in een school, op een treinstation, of in een massa in Gaza, of waar dan 

ook. Er zou geen... de mens zou geen toegang mogen hebben tot 

moordwerktuigen. 

 

En het is onze taak om vrede te creëren en dat van binnenuit te 

veranderen. En we zien dat alleen degenen die opscheppen over hun 

geloof en hun religie, degenen zijn die de meeste moorden plegen. 

(1:54) De Joden, de Moslims, de Christenen, en binnenkort zullen deze 

het zwijgen worden opgelegd. Als wij het doen, zeggen zij dat zij het 

ons hebben aangedaan. Als ze het zelf doen, lopen ze ervan weg. En 

dit is een deel van wat komen gaat. Het proces van aanstaande 

donderdag is het begin van die cyclus. We zullen zien. 

 

Nog een vraag? 

 

Vraag: ... Is het feit dat we de Ziel niet voorbij de STP en P kunnen 

uitbreiden, te wijten aan het feit dat we niet weten hoe we dat moeten 

doen? Of omdat we niet genoeg energie in de Ziel hebben? 

 

K- Hoe komt het dat je het doet als je slaapt? En je noemt het een 

droom? Jij bent degene die er die beperking op legt. En niemand 

anders. Hoe komt het dat je het doet als je het slaaptijd noemt, (1:56) 

als je de velden van je bloedstroom vermindert? En wanneer je wakker 

bent, als je de emotie van het lichaam van de man in balans brengt, je 

de STM zult toestaan zich uit te breiden. 

 



In de sessie van vorige week met Kenniszoekers hebben we 

gedeeltelijk laten zien hoe je het moet doen, om te proberen uit te 

breiden, om in staat te zijn dat licht te creëren. Jij bent het die dat 

verbod en die beperking heeft opgelegd, niet je P, en niet je STP, en 

zelfs niet je Ziel. Het zijn je gedachten en je emoties die de beperking 

hebben geplaatst. 

 

Heb je ooit naar je kinderen gekeken als ze sliepen, of als ze gingen 

slapen en jij wakker was? Heb je wel eens naar je hond gekeken als hij 

sliep? Als ze dromen, als ze lachen, als ze bewegen, als hun wimpers snel 

bewegen, als ze huilend uit hun slaap springen, heb je ze ooit bekeken? 

(1:58) Dat is een Zielsreis. 

 

Als je een speciaal glas had, zoals we een nachtbril hebben die je opzet 

en waarmee je 's nachts kunt zien, als de mensheid dit begrijpt en een 

bril ontwikkelt die de sterkte van het veld op dit niveau kan zien, zul je 

de Ziel zien uitbreiden, de Ziel zien reizen, zien komen en gaan. We 

hebben onszelf verblind voor dit veld. Kijk naar de ogen van vele, vele 

kinderen wanneer ze geboren worden, en hun ogen blijven blauw, of 

grijsachtig blauw, en ze blijven in dat blauw, en vooral de eerste dagen 

dat ze geboren worden, is het lichtblauw, grijsachtig, blauwachtig. En 

als je naar je kinderen kijkt, bepaalde positie, vooral de kinderen van 

Mithra, als je naar ze kijkt, zie je het in hun ogen. Terwijl ze zitten 

worden hun ogen grijsblauw, ze kunnen zo bruin als wat zijn, of zo 

zwart als wat. Ze draaien altijd hun rug naar je toe, omdat je het niet 

ziet, als je hun ogen grijsblauw ziet worden, grijsachtig lichtblauw, dan 

begrijp je wat het reizen van de Ziel is. Dit is wanneer de Ziel reist, ze 

zijn er nog steeds, ze zijn nog steeds fysiek, misschien praten ze met je, 

ze zijn druk bezig met zichzelf te spelen, met hun speelgoed, (2:00) 

maar wanneer je in hun ogen kijkt, zijn hun ogen grijsblauw, 

lichtgrijsblauw. Het is wanneer de Ziel reist, stil blijft. Ze leren om met 

beide D's te leven. En dit is de manier waarop ze zullen communiceren 



en dat leven zullen leiden. En we krijgen dat velen van ons op het punt 

van de dood, wanneer de Ziel reist, wanneer de Ziel het lichaam 

verlaat, zie je die kleur. Op een dag leg ik uit waarom deze kleur. 

 

Dan is er geen vraag om te stellen, het is gewoon dat we blind zijn, we 

hebben onszelf gekozen om blind te zijn in het donker, we hebben 

ervoor gekozen om blind te zijn voor de velden van onze Ziel, de 

expansie van onze Ziel, de observatie van onze Ziel en de anderen die 

komen en gaan met haar. Ik ben hier vele malen getuige van geweest 

en het is een verbazingwekkend gevoel wanneer je de Ziel ziet reizen. 

(2:02) Ik zag het eens met een van mijn zonen en hij zei: "Pap, hoe is dit 

mogelijk? Ik zei, leer het gewoon. Gewoon leren en kijken. 

 

Nog een vraag? 

 

Vraag: ... Ik werk met kinderen en het is een uitdaging om bij te dragen 

aan hun welzijn. Ik zou oprecht willen leren hoe ik kan bijdragen aan 

de verheffing van de Zielen van deze kinderen, in de korte periode van 

de dag dat ik bij ze ben, wanneer ze onder mijn verantwoordelijkheid 

vallen. Hoe kan ik de Zielen van deze kinderen aanraken? 

 

K- Geef vanuit je Ziel, gewoon, in plaats van daar te zitten en met hen 

te praten, verhef gewoon hun Zielen. Maak het beschikbaar voor hen. 

Hoe komt het dat je het beschikbaar maakt, de educatie van het 

mengen naar kleuren, en dat je het hen laat zien? Ga daar zitten en 

verhef ze, verwacht geen resultaat te zien, want jij zult het resultaat 

zien en zij zien het resultaat ervan in de komende tijd. We kijken altijd 

of we een antwoord krijgen of een reactie zien. En afhankelijk van hoe 

ze het ons dicteren, reageren we erop. En we nemen het aan. (2:04) 

 

En dit is het proces, dat, probeer ze te verheffen. Probeer je Ziel een 

beslissing te laten nemen. Het is heel moeilijk. En naarmate je leeft, 



kom je tot vertrouwen om het te doen, omdat je het antwoord ervan 

ziet. En je leert ermee te leven, omdat je de uitkomst ziet, zolang het 

voor iedereen juist is, zelfs de kennis die je hen geeft. Je zult 

ontdekken dat ze en de kleur oppakt die je dacht, en zegt: "Oh, 

geweldig, hij is..." Omdat je de kennis gaf aan, door de Ziel. Hoe zou je 

de kinderen in je klas onderwijzen als je geen mond had? Zouden ze 

analfabeet blijven? Of zou je ze onderwijzen met je Ziel? Je hoeft het 

niet te forceren, je maakt het beschikbaar. En ze pikken het op. 

 

 

Vanochtend moest ik aanwezig zijn, daarom werd deze sessie in de 

middag gezet. Ik moest iets bijwonen dat al heel lang in mijn leven 

speelt. En, ik, voordat ik vertrek, toen ik vanmorgen wakker werd en 

voordat ik het huis verliet, zei ik tegen mijn Ziel, (2:06) "Breng een 

toestand die in balans en correct is. Niet wat in mijn voordeel is, of dat 

van iemand anders. En, breng een rechtvaardige en correcte, dan kan 

dit ding sluiten." Het had jaren kunnen duren. Ik ging naar een 

bijeenkomst en werd om wat voor reden dan ook afgezegd, om nog 

maanden, en maanden, en maanden terug te komen. Toen ik wegliep 

in de gang, de trap af, was het alsof mijn Ziel me bracht, me oppakte en 

terugbracht, "Je gaat niet, je hebt het aan mij overgelaten om het te 

doen, je gaat terug." Het is heel vreemd, ik was 5 of 6 treden naar 

beneden, en treden naar beneden. Ik voelde mijn P gewoon letterlijk 

draaien en keren, want ik liet het aan mij over om het te doen, ik wilde 

het, was mijn wens, maar het moest kloppen. 

En wat jaren had kunnen duren, was binnen een half uur klaar, 

afgewerkt en helemaal correct. 

 

En zo moet het zijn. En dan leer je, want mijn wens was oprecht, om 

een heleboel dingen af te maken, en klaar. Mijn P hoeft niet meer te 

lijden, niemand anders. En het was het vreemdste, en ik ben gewend 

geraakt aan deze dingen. Het is net als halverwege de trap, ongeveer 7, 



5, 6, 7 treden naar beneden, en het is gewoon dat mijn Ziel zei: "Nee, je 

hebt het aan mij overgelaten, ik heb mijn werk gedaan, sta op, ik maak 

het af." En, je staat daar, en de dingen die besproken werden, (2:08) 

alles was gewoon onmogelijk, daarom werd alles uitgesteld voor nog 

een vergadering, en nog een jaar, twee jaar achter elkaar. En was het 

binnen een half uur gedaan, tot tevredenheid van iedereen die er was. 

Omdat ik er niets van moest hebben, ik had er geen fysieke binding 

mee. En zo is het leven, je laat het over aan de Ziel. 

 

 

Stel je voor wat er is gebeurd als je lesgeeft. Hoe zou jij je kinderen 

hebben onderwezen, in de klas, als je geen mond had? Met je ogen? 

Wat zou er gebeuren als ze geen oren hadden? En ze zelfs je stem niet 

kunnen horen? En als ze blind zijn? Ze niet kunnen zien? 

Op een dag, wanneer onze leraren leren om de Ziel te onderwijzen, en 

de Ziel van het kind, de P, is zo mooi, heeft het oor niet nodig om te 

horen, heeft het oog niet nodig om te zien. Het zal worden onderwezen 

in kennis van het universum. 

 

Gisteren was het Sinterklaas(dag), wat wij de geboortedag van de 

"dochter van Mitra" noemen. En het is een feest voor kinderen. En 

traditioneel, op sommige manieren, (2:10) sommige, hoe je het noemt, 

bladeren of wat dan ook, wordt het kind wakker en wacht om te zien of 

er een snoepje in de schoen zit. En als er een snoepje in hun schoen zit, 

betekent dat dat ze dat jaar een goed kind zijn geweest. En Sinterklaas 

heeft een snoepje gekocht en in hun schoen gedaan. Maar moeten 

onze kinderen wachten op dat snoepje om te weten dat ze braaf zijn 

geweest? Of vertellen we ze elke dag dat ze braaf zijn geweest? En dat 

is wat belangrijk is. Hoe zou u onderwijzen als ik het kind van een 

vreemdeling voor u zou brengen, die geen oor heeft, geen taal 

verstaat? Moet hij analfabeet blijven? Als je als leraar leert om, wanneer 

je kinderen in de klas zijn. Mijn zoon is leraar en ik zeg altijd tegen hem: 



"verhoog de Ziel van je kinderen in de klas, je zult ontdekken dat ze 

zielsveel van je zullen houden. Ze zullen vrede met je vinden." Hij heeft 

er 5 jaar over gedaan en ik heb hem onlangs ontmoet. Hij zegt: "Oh, ik 

hou van de leerlingen, ik hou van de kinderen die naar me toe komen 

en ik ben veranderd om van ze te genieten en net zoveel als zij 

genieten van het feit dat ze gewoon in mijn klas zijn." 

 

Probeer de Ziel van je kinderen te verheffen als ze de klas 

binnenkomen. Verheffing komt, maak het beschikbaar. (2:12) De 

zorgen achter die deur, geen ontbijt omdat mama geen geld heeft om 

een ontbijt op tafel te zetten, gepest worden buiten dat lokaal, wat 

dan ook. En dan kom je erachter dat je anders lesgeeft dan wanneer je 

gewoon naar binnen gaat en gaat zitten: "Ik moet lesgeven, ik ben de 

baas, ik geef les." 

 

Nog een vraag? 

 

Vraag: ... Mag ik u vragen meneer Keshe over wat u zei dat we deel zijn 

van de Totaliteit en dat we ook Totaliteit zijn. Hoe kunnen we dat 

uitleggen aan eenvoudige mensen? 

 

K- Leg het hen niet uit, bid gewoon voor hen en geef dan aan hen, ze 

zullen het begrijpen. 

 

Wij maken hier deel van uit. Het is de gemakkelijkste manier omdat we 

allemaal verbonden zijn door de velden van het Universum. Dus wij zijn, 

het Universum heeft geen structuur zonder onze velden. Maar de 

structuur van het universum ons heeft gebouwd. Het veld... Het is zoals, 

zoals ik al zei, jij, als je er niet bent als een veld, je denkt dat je een fysiek 

lichaam bent, maar het is het veld ervan, het is als een ?pukkel op de 

arm van de Schepping. Maar aan de andere kant is die pukkel gemaakt 

van de Schepping zelf. (2:14) Wij zijn er een deel van, maar het is een 



deel van ons, het is hetzelfde. Het is gewoon omdat het velden zijn. 

 

V: Het is als een fractal. 

 

K- Ik ben geen wetenschapper, deze dingen 

betekenen niets. V: Een gecomprimeerde... 

K- Nee, het is gewoon het veld, zoals het is, zoals wij deel uitmaken van 

alles en alles deel uitmaakt van ons. Zonder het, bestaan wij niet en 

zonder ons, kunnen wij (het) zijn bestaan niet bevestigen. 

 

V: Ja, ik begrijp mezelf, maar ik weet niet hoe ik het aan mensen moet 

uitleggen om begrepen te worden. 

 

K- Het is heel gemakkelijk om het te begrijpen. Misschien vinden ze 

het leuk als je met ze praat en zeggen ze dat ze het niet begrijpen, dus 

praat je meer met ze. Maar in principe is dit hoe het is. Wij zijn het 

begin en wij zijn het einde. We komen van de Bron en we gaan terug 

naar de Bron en de Bron bestaat niet zonder ons omdat we er deel van 

uitmaken. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Mijn vraag heeft te maken met de ? van de 5-cups systeem die we 

zouden gebruiken als trainingstoestel. Het bracht me ooit tot een heel 

wonderlijke ervaring. Ik werd zo overweldigd door het gevoel van 

liefde dat ik mijn koptelefoon moest afzetten, het klaslokaal van Rick 

moest verlaten en moest gaan liggen. Ik was helemaal vervuld van 

liefde en moest lachen om de geweldige ervaring. De gloed hield uren 

aan. Het was de meeste liefde die ik ooit in mijn leven heb ervaren. 

(2:16) Ik ben benieuwd of je ons iets kunt leren over hoe we deze 

ervaring kunnen recreëren zonder het 5 Cup systeem?" 

 



K- Doe mee aan de sessie op 22 december. Je zult het van binnen 

voelen. En we weten wat we met je doen op 22 december. En als je het 

leert, kun je het de hele tijd herhalen. Dat is het hele doel van de sessie 

op 22 december. Je moet begrijpen of je een minnaar bent, of dat je 

graag bemind wordt. En dan kun je beslissen hoe je wilt genieten. Als 

je het ene krijgt, wordt het het andere. Het is een verzadiging van... Het 

is als... Het is ook... Het is als zuurgraad en zoutgehalte. Als je naar het 

maximale zoutgehalte gaat, word je zuur. Als je naar het laagste gaat, 

ga je terug naar hetzelfde. 

 

Nog een vraag? 

 

V: ... Zijn we er al? 

 

K- We zijn er altijd geweest. Het is of je ons al hebt ingehaald. Dat is een 

ander verhaal. We zijn er altijd geweest. (2:18) 

 

Vraag: ... Over begrijpen hoe plasma-energie vervalt in elektrische 

energie. Zou transmutatie de tegenovergestelde beweging zijn, 

waarbij de materie in ons lichaam tot plasma wordt verheven? 

 

K- De energie altijd... Energie van het universum zet zich om in energie 

van materie door middel van frequentie. Dat is waar we weten dat de 

conversie is gekomen. Het is alsof je erop hamert tot je er doorheen 

bent. Dat is wat de frequentie is. Als je door die grens gaat, en je ontdekt 

wat het is, hangt het af van een gat in gaas. Als je de juiste energie vindt 

die in dat gat past, wordt het in dat gat weer omgezet in materie-

energie. En het heeft altijd een frequentie. Frequentie is een gewoonte 

van het bestaan van materie. En dat is alles. 

 

Nog een vraag? 

 



V: ... Ik heb veel MaGrav-spoelen, Gans en nanomaterialen in mijn 

kamer. Moet ik deze verwijderen voordat ik deelneem aan de sessie? 

(2:20) Dank u. 

 

K- Het liefst wel. God weet wat je gecreëerd hebt en hoe je ermee 

verbonden bent. Maar het zit zo, jullie Kenniszoekers hebben overal 

zoveel Gans, jullie maken er al deel van uit, jullie zijn verbonden met elk 

stukje ervan. Spoelen, MaGravs, en jullie blijven het bouwen en 

onderhouden. 

Ik heb een speciale pot, zo'n 5-liter pot. Ik heb de gewoonte om dingen 

boven de koelkast en vriezers te laten staan, bij Gans. Omdat er altijd 

dynamische velden zijn. Ik vind het leuk om te doen, want als je het 

begrijpt, kun je het verbinden en het komt op en het heeft een 

frequentie en al het andere. En ik keek naar dit potje van Gans. Ik heb 

het gemaakt, God weet, lang geleden. En elke keer als ik ernaar kijk, 

blijft de energie veranderen. Ik zei: "Ik vraag me af hoeveel van deze 

energie naar het voedsel binnenin gaat?" En hoeveel daarvan zal 

invloed hebben op wat erin zit? En dit is een deel van, op een bepaalde 

manier, hoef ik geen Gans te drinken, want de Gans is al, de energie 

gaat naar al het voedsel in de vriezer. En het is, de manier waarop het 

is, is, ik niet, gewoon omdat ik, ik ken de technologie, leef ermee, maar 

net als jullie, is mijn omgeving verzadigd met energieën in deze vorm 

of gedaante. Nieuwe systemen, nieuwe tests, (2:22) en nieuwe dingen, 

en als ik loop, is het net een museum van technologie. Maar allemaal 

zenden ze energie uit of ontvangen ze energie, en ze blijven van kleur 

veranderen, en ik kijk ernaar en ik zeg, "Oh!". 

 

Maar deze kruik is verbazingwekkend. Het is iets dat niet bestaat in de 

natuur, natuurlijk in het lichaam van de mens. En ik heb jarenlang 

ervaring opgedaan om het na te maken. Voor de wetenschappelijke 

wereld is het triljoenen waard. Iedereen zou zijn leven geven om het in 

handen te krijgen. Maar het is er, en ik kijk hoe het verandert, hoe het 



interageert en waarom het interageert. Op een dag is het blauw, op 

een dag is het groen, op een dag wordt het grijs, op een dag is het deze 

kleur, op een dag is het die kleur, op een dag hangt er een mist 

overheen. En ik kijk ernaar. 

 

In de medische wereld of de wereld van de biologie noemen ze het 

enzymen. Nu heb ik een kennis om deze dingen te produceren die niet 

natuurlijk zijn, het wordt alleen gecreëerd in het lichaam van de mens, 

door bepaalde chemische reacties of wat dan ook, en ze vertellen je dat 

het niet bestaat. (2:24) Dat kan niet, het is gewoon een proces van het 

lichaam van de man, dat ze produceert, voor de behoefte ervan. En ik 

produceer ze heel natuurlijk, en ik zie hun energie om me heen, ik voel 

hun energie. En het is onmogelijk om een test te doen, wat een 

natuurlijke test is. 

 

Als je merkt dat je de meeste sessies op vrijdag elke maand bijwoont, 

staat mijn microfoon helemaal uit. Tenzij ik kom om te praten, wat dan 

ook, meestal. Als je naar de microfoon kijkt waar ik met jullie werk, is hij 

leeg, hij bestaat niet. Want als ik erbij blijf, word ik deel van jullie werk 

en heb ik invloed op jullie allemaal. En we hebben dit rechtstreeks 

getest, als ik een koptelefoon opzet of als ik binnenkom en praat, 

verandert de hele grafiek. Helemaal. Daarom gebruik ik geen 

koptelefoon, ik bemoei me niet met jullie sessies, ik ben gewoon een 

waarnemer, die weet, organiseert, kijkt wat er op de achtergrond 

gebeurt. Als je naar de sessies kijkt, zie je bij mij meestal alleen een 

camera, of video, rood. Je ziet geen koptelefoon, je ziet niets. Want als 

ik de koptelefoon achterlaat, ook al kun je me niet horen, maar ik 

ontvang je energieën, omdat ik, het is alsof je me hoort, als ik mijn 

microfoon dichthoud, zodat ik uit je, wat ik noem, zaken blijf. (2:26) 

 

Maar als ik dat doe, heeft het een wisselwerking met jou, en dan heeft 

het meteen een wisselwerking met de grafiek, we zien het, en we 



hebben het gedaan, we weten het. We hebben de dochter van Mitra 

een of twee keer meegenomen in de sessies en we zagen de chaos die 

ze veroorzaakte. En we haalden het eraf. Omdat het zoveel geeft dat 

jullie allemaal verder geraakt worden. En we observeren het. 

Dus we worden allemaal op verschillende manieren geraakt door de 

velden om ons heen. En je zult zien, je zult begrijpen hoezeer je 

omgeving, je Gans, je Nano coating, alles beïnvloedt je emotie, je 

manier van zijn en de dingen die je ermee doet. Als je puur wilt zijn, 

verhuis dan ergens anders heen, maar je bent overal zo besmet in je 

huizen, dat het onmogelijk is om ergens vanaf te blijven. Zelfs als je ze 

10 meter onder de grond begraaft, omdat je ze begraven hebt, je ze 

aangeraakt hebt, zijn ze boven je met je verbonden. 

 

Zijn er nog andere vragen? Zullen we de laatste vraag beantwoorden en 

het voor vandaag houden? 

 

V: ... (2:28) Wat gebeurt er met de zielen van de onschuldige kinderen 

van mensenhandel en pedofilie, orgaanhandel en bloedhandel voor 

de industrie en adrenochroom? ... 

 

K- Kun je dat uitleggen? 

 

R: Nou, ze vraagt wat er gebeurt met de Zielen van de onschuldige 

kinderen die misbruikt worden door de verschillende systemen op onze 

planeet. 

 

Nog steeds daar Mr. Keshe, we horen u niet. 

 

K- Ja, ik probeer gewoon iets te zeggen. We hebben dit meegemaakt. 

Kinderen, maakt niet uit mishandeling, of volwassenen mishandeling, 

of wat dan ook, het gaat door dezelfde ziel. Vroeger, toen ik in Queen 

Mary studeerde, woonde ik in huizen. (2:30) Ik hield er niet van om in 



een universiteitswoning te wonen. En ik koos ervoor om in een 

prachtig gloednieuw huis te wonen, en daar woonde een Indiaas stel, 

een jong Indiaas stel, goed opgeleide, hoogopgeleide mannen, met 

een levensstijl en alles erop en eraan. En elke avond sloeg de man het 

meisje in elkaar. Het was zijn nationale sport om te laten zien dat hij 

belangrijk was, of dat hij de macht had. En ik zei gewoon tegen de 

vrouw: "Waarom neem je dit?" Na een paar dagen verliet ik het huis, ik 

kon er niet meer tegen. En het misbruik komt niet voor de kinderen, 

het komt in elke vorm. 

 

Kindermishandeling raakt hen voor het leven en verandert hen voor 

het leven. En we zijn ons niet bewust van misbruik, ook al proberen we 

als ouders de beste ouder voor ons kind te zijn, maar zij hebben hun 

eigen manier van denken, en voor hen kan misbruik zijn. En ze doen 

dat zonder dat we het weten. Maar degenen die er op uit trekken om 

kinderen opzettelijk te misbruiken, (2:32) zij hebben geen plaats meer 

om, hoe je het ook noemt, dit zijn wat wij noemen, het stof in het 

universum. Nomaden. 

 

En we hadden er genoeg rond de Keshe Foundation. Ik ben zo blij dat 

ze allemaal vertrokken zijn. Als één persoon de Keshe Foundation 

verliet, gingen ze allemaal mee. Of toen we iemand uit de Keshe 

Foundation schopten, zagen we een uitputting van 50, 60, 100 van hen, 

alle pedofielen gingen mee. En ik kon er niet vanaf komen totdat ik 

erachter kwam dat hij er deel van uitmaakte. En altijd mezelf de schuld 

geven, ik had meer, waakzamer moeten zijn. Dan is dat, dat is het 

grootste probleem, dat is het absolute, het grootste probleem. En altijd 

de Ziel van de kinderen verheffen, dat is wat het is. Maar misbruikers 

komen in verschillende vormen en maten. We hadden een 

voetbaltrainer, een van de toppedofielen in Zwitserland, kwam tot 



heel slim in de Keshe Stichting, toen kwamen we erachter. De 

Zwitserse politie ging achter hem aan en hij ontsnapte naar 

Denemarken. 

 

En ze kwamen rond de Keshe Foundation omdat er jonge mensen 

waren die op zoek waren naar nieuwe energie en mensen met jonge 

gezinnen. En we hebben gezien dat we er genoeg hadden rond de 

Keshe Stichting. En ik bid altijd, ik hoop dat ik van deze mensen afkom. 

Ik kon niet begrijpen waarom we zoveel pedofielen rond de Keshe 

Stichting hebben. (2:34) Totdat ik ontdekte, heel recent, de afgelopen 

paar jaar, dat het hoofd van een van de grootste, oudste 

pedofielenfamilies binnen de Keshe Stichting zat, en ze bracht ze 

allemaal binnen. Je ziet niet veel Kenniszoekers die de afgelopen 3, 4 

jaar uit de Stichting zijn verdwenen, heel uitgesproken, het waren 

allemaal pedofielen, mannen of vrouwen. We kwamen erachter. En ze 

zijn allemaal verdwenen. En ik zie mezelf verantwoordelijk, ik had het 

moeten weten. En omdat ze, ze waren misbruikt vanaf hun kindertijd, 

werden ze zelf misbruikers, en ze zagen het als hun recht. 

 

Het is gewoon om hun Ziel te verheffen. Gewoon daar, en dan op een 

dag, zullen ze de oplossing vinden. Ze zullen hun eigen manier vinden, 

ze zullen teruggaan op hun manier. "Red Circle" was een van de 

grootste pedofielen, een van de hoofden. En hoe hij zoveel infiltreerde, 

en hij werd binnengehaald door dezelfde mensen. En ze zijn als, weet je, 

tegenwoordig noemen we ze, de alle kleuren regenboog mensen, 

homoseksuelen. Er is niets mis mee om homo te zijn, omdat het deel 

uitmaakt van hun manier van leven. Maar als je ze ziet, ze brengen altijd 

hun eigen mensen naar voren, alle topzangers, wat dan ook, omdat zo 

velen van hen, van zichzelf, hier zijn, dus ze steunen om hier te zijn, 

omdat zij het zijn. Het is net als het Joodse volk. We weten het niet, weet 

je, de Joden steunen hen gewoon, en zetten alles op alles om iemand 



beroemd te maken, omdat het een Jood is en zonder dat je het weet. 

(2:36) En dan kom je erachter, oh God, ze zitten erin, want ze steunen 

zichzelf. 

 

Ze doen hetzelfde als pedofielen, ze gaan een instelling binnen en 

doen dit. De een komt er in, de rest komt er in, en ze opereren allemaal 

op een manier die je niet ziet. En ze zijn zeer, zeer actief in, het kostte 

ons, we zetten, Alan Sterling op een manier voor het leven in eenzame 

opsluiting. Red Circle, en die andere hebben we drie, vier jaar geleden 

uit de Keshe Foundation geschopt. En een stel vrouwen en anderen die 

daar deel van uitmaakten gingen mee. De Zwitserse leraar die door 

dezelfde dame werd binnengebracht en de rest. 

 

En ik zag mezelf altijd verantwoordelijk. Hoe heb ik dat niet gezien? En 

ik bid altijd dat we de Ziel van de misbruikte kinderen verheffen en 

hopelijk worden ze geen misbruikers. En dat is alles wat we kunnen 

doen. Als je je ervan bewust bent, verhef dan gewoon de Ziel van de 

kinderen die misbruikt worden, maakt niet uit, seksueel, fysiek, 

verbaal, in welke vorm dan ook, dat ze de kracht in hun Ziel vinden om 

te bestaan. 

 

Hartelijk dank voor vandaag. We noemen het de dag en we zien wel 

wat het brengt. Vergeet niet om volgende week binnen te komen met 

je koptelefoon, (2:38) en wie weet maken we iets heel, heel moois mee. 

En vergeet onze knuffels niet die ze hebben opgehangen voor de 

kerstactie. Heel erg bedankt Rick, en tot volgende week. 
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